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Schriftelijke bijkomende vragen 
gemeenteraad 

06 oktober 2020 

Vraag 1 Vraag raadslid Van Der Gucht i.v.m. horeca/handelaars in de winterperiode 

Nu de temperatuur begint te zakken: hoe gaan we deze winter op café? Horeca vraagt 

alvast het behoud van de bestaande zomerterrassen met het oog op het inrichten van een 

gezellig winterterras. 

  

De voorbije maanden liepen de terrassen overal goed vol, mede dankzij het goede weer, 

maar hoe moet het nu de winter er stilaan aankomt? 

Veel mensen hebben nog steeds schrik om binnen in een horecazaak te gaan zitten. 

  

Dit maakt dat de Horeca-uitbaters creatief uit de hoek zullen moeten komen om klanten te 

blijven lokken. 

  

We zullen deze winter moeten inzetten op buitenbeleving. Het wordt wennen, maar ook in 

de winter zullen we buiten moeten kunnen genieten op overdekte en verwarmde terrassen. 

Het is belangrijk dat de horeca alle mogelijke steun krijgt om deze moeilijke periode te 

overbruggen. 

Dankzij de horeca kunnen mensen elkaar nog ontmoeten en valt ons sociaal leven in 

coronatijden niet helemaal stil. 

Uiteraard moet dit in de beste en veilige omstandigheden kunnen gebeuren. 

  

Diverse gemeenten en steden zoals Ronse, Aalter, Aalst, Aalter, Gent, Lievegem en nog 

zoveel anderen, kwamen al met voorstellen naar hun horeca uitbaters. 

  

Graag had ik geweten wat de stand van zaken is mbt tot de winterterrassen in onze 

gemeente Wetteren? 

Welke inspanningen zal de gemeente leveren om de horeca / handelaars te ondersteunen 

tijdens deze periode? 

Vraag 2 Vraag raadslid Van Der Gucht i.v.m. lancering van Wetterse cadeaubon 

Op 04/09/2020 nu ongeveer 1 maand geleden lanceerden jullie een gemeentelijke 

cadeaubon, volgens navraag bij de handelaars met niet veel resultaat. 

De eerste maand zou normaal gezien toch een mooie start kunnen zijn echter merken wij 

het tegendeel.  

De meerderheid van de handelaars weet immers niet hoe hij deze moet innen, of heeft een 

probleem qua integratie van deze bon in hun kassaverwerking/ betaalterminal. Hierdoor 

haken verschillende winkeliers af. 

 

Kunnen wij een zicht krijgen op het aantal cadeaubonnen die reeds verkocht zijn?  
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Hoeveel bonnen zijn reeds uitgegeven door onze gemeentelijke diensten? 

Wat zijn de actie die gaan ondernomen worden om de cadeaubon echt te lanceren?  

Hoeveel bedraagt de uitbetaling naar de Wetterse handelaars tot op vandaag? 

Vraag 3 Vraag raadslid Van Der Gucht i.v.m. stand van zaken speeltuin Diepenbroek 

Het is terug zomer en de mensen van de wijk Diepenbroek zien nog steeds geen 

verandering in hun wijk. Op de laatste bijeenkomst met de buurtbewoners van de wijk 

Diepenbroek (begin juli 2018!) werd het voorgestelde ontwerp goed onthaald. Onze 

gemeentelijke landschapsarchitect kon aan de slag om het ontwerp verder uit te tekenen 

en heeft toen ook aangegeven dat de uitvoering pas in de lente volgend jaar zal 

plaatsvinden.  

 

Het doet de mensen van de buurt nog steeds veel plezier dat er zoveel positieve input en 

enthousiasme was van de buurt en daarbovenop de bereidheid om mee te helpen bij de 

aanleg. Gezien de regelmatige wateroverlast op het pleintje lijkt het mij verstandig om 

eerst te draineren. Dit was ook beloofd maar wellicht nog niet uitgevoerd. Maar de lente is 

ondertussen reeds zomer geworden, en misschien wel herfst...  

 

Het kan toch niet moeilijk zijn voor een gemeente als Wetteren die daarbovenop het label 

draagt van "Kindvriendelijke Gemeente" een speeltuin aan te leggen net als in onze 

omgevende gemeentes. Ik verwijs daarvoor graag naar de speeltuin in Kalken/Bunderakker, 

Schellebelle/Bellekouter, ....  

 

Graag een duidelijke stand van zaken. Komt er een speeltuin ja of neen? Graag exacte 

timing… de mensen wachten ondertussen reeds enkele jaren…  
 

Zoals iedereen weet is de speeltuin in de wijk Diepenbroek nog altijd niet gerealiseerd.  

 

Toch blijven de mensen goede hoop hebben dat hij er ooit eens komt…. De buurtbewoners 

zijn nog steeds heel enthousiast en willen nog steeds den handen uit de mouwen steken.   
 

Wanneer zal de aanplantingen van de wilgen gebeuren?   

 

Graag een stand van zaken en een actieplan?  

Vraag 4 Vraag raadslid Colpaert i.v.m. openbare verkoop Massemsesteenweg 249 

Op de gemeenteraad van 21 januari 2020 werd er beslist om het onroerend goed gelegen 

te Massemsesteenweg 249 openbaar te verkopen voor een instelbedrag van 250.000€ via 

het systeem van biedingen onder gesloten enveloppe. Dit hield in dat na voldoende 

publicatie (wettelijk minimaal een aanplakking op het onroerende goed) van de verkoop 

een bod onder gesloten enveloppe ingediend kon worden.  
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Tot op heden heb ik hier nog geen aanplakking op het desbetreffende pand gezien en ik 

passeer daar dagelijks. Graag had ik de stand van zaken vernomen omtrent de verkoop, 

aangezien deze unaniem is goedgekeurd. 

Vraag 5 Vraag raadslid Colpaert i.v.m. uitleendienst coronaproof materiaal voor 

verenigingen 

Verenigingen/handelaars hebben het de laatste maanden niet gemakkelijk gehad en dit 

door de bizarre tijden waar we momenteel mee moeten leren leven. Corona heeft het leven 

goed door elkaar geschud en ons sociale leven van ieder van ons gepauzeerd.  

 

Stilaan begint alles terug vorm te krijgen, maar onder andere omstandigheden dat we 

gewoon zijn. Heel wat maatregelen zijn van toepassing wanneer men een 

eetfestijn/concert/sportwedstrijd wil organiseren. Het nieuwe normaal, zoals ik het wel 

dikwijls noem, moeten we toejuichen. Maar coronaproof organiseren, is wel geen sinecure 

en dat vraagt extra kosten en inspanningen voor verenigingen/handelaars. Denken we maar 

aan handzuilen met ontsmettingsmiddel, schermen in plexiglas, reinigingsmateriaal, 

signalisatie met afspraken over het dragen van een mondmasker en social distancing, 

wegmarkeringen en zoveel meer.  

 

Om de Wetterse verenigingen/handelaars te ondersteunen bij al deze nieuwe maatregelen 

is mijn voorstel voor het oprichten van een uitleendienst waar men coronaproof materiaal 

kan lenen. Op deze manier wordt het voor Wetterse verenigingen/handelaars haalbaar om 

kleinschalige en veilige evenementen op poten te zetten en dit zonder zelf deze 

investeringen te moeten maken. Naar mijn aanvoelen geen overbodige luxe. 

 

Naast de uitleendienst zou er vanuit de dienst vrije tijd een ambtenaar gespecialiseerd 

moeten zijn in het geven van advies voor het opstellen van een draaiboek, invullen van het 

COVID Event Risk Model en steeds op de hoogte zijn van de nieuwe maatregelen.  

 

Het nieuwe normaal zal nog een tijdje van toepassing zijn, zelfs wanneer er een vaccin zal 

gevonden worden zullen bepaalde maatregelen van toepassing blijven.   

Vraag 6 Vraag raadslid Wijmeersch i.v.m. locatie circus Tik Tak 

In het college van 4 september laatstleden werd de aanvraag van Circus Tik Tak 

goedgekeurd. Het is goed om te zien dat een diervriendelijk en creatief circus Wetteren 

kiest. Echter, de keuze van de locatie waar dit circus zijn tenten mag opslaan, is een circus 

op zich. Van de markt naar den Dries, over het plein van de Warande om tot slot te 

eindigen op de Zeshoek.  

o Waarom kon de locatie niet van de eerste keer definitief bepaald worden? Dit is zeer 

verwarrend voor de mogelijke bezoekers en bemoeilijkt de promotie van het circus 

zelf.   

o Zijn de handelaars in de buurt betrokken hierbij? Het zou een mooie aanzet kunnen 

zijn om enkele tijdelijke acties op te starten.  

o Kan in de toekomst bij de (her)inrichting van de pleinen rekening gehouden worden 

met de faciliteiten die zulke externe evenementen nodig hebben? 
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Vraag 7 Vraag raadslid Wijmeersch i.v.m. herbestemming kerk Westrem, participatie 

Mijn korte vraag op de vorige gemeenteraad heeft reeds heel wat reacties op dit 

onderwerp losgemaakt. Zowel via privé-berichten als op sociale media werden suggesties 

gedaan voor de invulling, van privé/commerciële initiatieven tot publieke voorstellen, er 

passeerde reeds heel wat de revue.  

 

Zou het niet beter zijn om eerst een ronde tafel gesprek of participatietraject op te starten 

met de verschillende geïnteresseerden, ipv hier nu reeds een projectbureau bij in te 

schakelen? Dit kan in een latere fase nog steeds maar het is misschien goed & goedkoper 

om eerst lokaal te luisteren naar de voorstellen. 

Vraag 8 Vraag raadslid Wijmeersch i.v.m. kostprijs aanleg kerktuin 

In de presentatie van de commissie staat in de kostenraming het bedrag van 698.000€, 

met daarbij opgeteld de kosten voor afbraak + grond (25.000€), verharding van de 

Marktdreef (35.000€), riolering (40.000€), groenbeheer voor 3 jaar en allerhande werken 

(83.000€) kom ik op 881.000€. Deze prijzen waren alvast zeer ruim gerekend.   

 

Het is een zeer mooi en nobel project om het centrum te vergroenen, maar als goede 

huisvader/moeder houden wij ook graag onze vinger op de knip.  

 

Op de infomarkt van enkele weken geleden werd de totaalprijs van de uitvoering echter op 

910.729€ geraamd. Mijn vraag is, los van de 250.000€ subsidie die men krijgt van 

Vlaanderen, waar zit de meerkost van nog eens bijna 30.000€?   

Vraag 9 Vraag raadslid Wijmeersch i.v.m. slimme speeltoestellen 

Het doet me plezier te lezen dat de speeltoestellen van op de markt zo snel een nieuwe 

plek gekregen hebben. Zowel de kleuters van ’t Kleuterboompje als de kinderen van de 

Oliemeers zullen hier ongetwijfeld veel plezier aan beleven. Echter, dit toont dat er nog 

heel wat mogelijkheden zijn om speeltuigen bij te plaatsen volgens het speelweefselplan, 

mits de nodige (her)aanleg van sommige terreinen. 

 

Mijn vraag is of men in de toekomst ook leveranciers van zogenoemde ‘slimme’ 

speeltoestellen kan aanschrijven?  

 

Deze zijn namelijk gespecialiseerd in het ontwerpen en inrichten van unieke 

speellandschappen, als onderdeel van een stadsgezicht en met een aanbod voor jong én 

oud. Ik denk maar aan een freerun parkour in de buurt van het skatepark, een inclusief 

speelpark of een interactief concept waar ook senioren kunnen bewegen.   

 

Enkele foto’s ter illustratie (bron: YALP) 
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Vraag 10 Vraag raadslid Bracke i.v.m. kunstwerk rond punt Acaciastraat/Zuidlaan 

Onze gemeente Wetteren heeft een slecht imago.  Een imago van een niet al te fraaie 

gemeente waar verloedering, verkrotting en onkruid weelderig tiert. 

 

Om ons imago op te krikken moet onze gemeente veel meer inspanningen leveren.  

Binnen afzienbare tijd zal de Acaciastraat/Zuidlaan heraangelegd worden.  Waar de 

Zuidlaan in de Acaciastraat zal overgaan komt er een nieuw aan te leggen rond punt.  Dit 

nieuwe rond punt biedt een ideale mogelijkheid om een mooi, aantrekkelijk en modern 

kunstwerk te plaatsen. 

 

In bijlage toon ik een kunstwerk, ontworpen en gefabriceerd door een ex Wetteraar 

woonachtend in Laarne, dat op een rond punt in Knokke is geplaatst.   Wij denken dat een 

kunstwerk in die genre, onze gemeente op deze zeer drukke invalsweg een mooie 

uitstraling kan geven. 

 

Mijn vraag hierbij is; 

 

Is er reeds over nagedacht hoe men het binnenplein van het rond punt zal inrichten?  Zal 

dit met een kunstwerk zijn en op welke manier zal dit gerealiseerd worden? 
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Vraag 11 Vraag raadslid Bracke i.v.m. voetpaden Wetteren centrum 

Een aantal weken geleden zijn er heel veel voetpaden in het centrum van Wetteren 

opengelegd.  Het mag gezegd worden dat de werkmannen hun best gedaan hebben om 

snel te werken en de hinder zoveel als mogelijk te beperken. 

 

Een aantal van deze voetpaden waren/zijn in bedenkelijke staat en hebben een 

opknapbeurt nodig.  Dat er in onze gemeente veel voetpaden in bedenkelijke staat zijn, 

daar heb ik een medestander binnen de meerderheid, met name Albert de Geyter. 

 

Mijn vragen hierbij zijn; 

* Waarom zijn de werken niet gecombineerd met een volledige heraanleg van de 

voetpaden in slechte staat?  Door zo een werken te laten samenvallen, kon dit 

kostenbesparend zijn voor onze gemeente en hadden onze inwoners mooie heraangelegde 

voetpaden en slechts 1x hinder.  Nu zijn de voetpaden die scheef liggen opnieuw scheef 

aangelegd en dat wekt bij een aantal inwoners terechte frustraties op. 

* Zullen de voetpaden binnen 6 maand opnieuw gecontroleerd worden op verzakkingen 

zoals het gemeentelijk reglement dit bepaald? 
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Vraag 12 Vraag raadslid Bracke i.v.m. kastanjebos Sint-Jozef 

Het kastanjebos, vroegere eigendom van de school Sint-Jozef en momenteel (naar mijn 

info) eigendom van het rusthuis Sint-Jozef, is één van de mooiste stukjes natuur in onze 

gemeente.  Het is zalig om in dit bos te vertoeven en naar de kruinen van de bomen te 

kijken, deze zijn bovennatuurlijk te noemen.  Onze afdeling VB Wetteren is heel hard 

begaan met de bossen in onze gemeente. 

 

Dit is een privébos, maar mag door elke Wetteraar betreden worden. Wij zijn het rusthuis 

en met name Moeder Overste hier heel dankbaar voor.  Een bos heeft op regelmatige 

tijdstippen evenwel een onderhoud nodig.  Het onderhoud houdt steeds een zekere 

kostprijs in.  Het bos bevat 2 bomen die reeds voor een stuk omgewaaid zijn, maar nog 

worden tegengehouden door takken van andere bomen.  Het bos bevat eveneens 2 dode 

bomen die aan het wegrotten zijn en dicht bij een rustbankje staan.  Er liggen eveneens 

een 5 tal omgewaaide bomen op de grond.   Dat hier een vorm van gevaar in berust is 

vanzelfsprekend. 

 

Onze afdeling wil onder geen enkel beding dat het bos een kaalslag zou krijgen of 

afgesloten wordt door onze melding.  In het verleden zijn er 10 tallen bomen gekapt voor 

de aanleg van het rusthuis en het Scheldefietspad.  Geen enkele gezonde boom mag in dit 

bos nog gerooid worden. 

 

Onze vragen zijn evenwel; 

* Kan het bestuur in contact dialoog gaan met de eigenaar betreffende de onveilige situatie 

voor wandelaars? 

* Kan onze gemeente de kostprijs en werken op zich nemen als dank voor het open stellen 

van dit bos voor elke Wetteraar? 

* Kan het bestuur in dialoog gaan met de eigenaar om het bos al dan niet aan te schaffen 

en op die manier de openbaarheid van dit bos te verzekeren? 
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* Kan de gemeente vuilbakjes plaatsen in het bos waar er zich rustbankjes bevinden? 

 

   

     
 

   
 

Vraag 13 Vraag raadslid Bracke i.v.m. bushaltes 

Onze afdeling Vlaams Belang Wetteren is Pro openbaar vervoer.  Laat ons toe te stellen dat 

betreffende het comfort voor de reiziger in onze gemeente nog veel werk op stapel staat.  

Openbaar vervoer in grootsteden is veelal comfortabel, goed georganiseerd met op heel 
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frequente tijdstippen een bus.  Wetteren is een peulschil als je dit vergelijkt met onze 

grootsteden, het aanbod van openbaar vervoer in onze gemeente is schamel te noemen en 

het comfort laat te wensen over.  Je moet al veel moed en opoffering hebben om in onze 

gemeente het openbaar vervoer te gebruiken. 

 

Onlangs zijn er cijfers gepubliceerd dat jongeren bewust minder een rijbewijs halen en een 

alternatief vervoersmiddel zoeken. 

 

In onze gemeente zijn er veel haltes waar er geen schuilhokje voorhanden is.  De gebruikers 

staan bij regen en wind onbeschermd op de bus te wachten.  Dit is het ideale moment om 

als gebruiker van het openbaar vervoer te denken; FUCK YOU, ik ga voor mijn rijbewijs en 

stop als gebruiker van het openbaar vervoer.  Hoe minder reizigers bepaalde lijnen hebben, 

hoe meer dat De Lijn busritten zal schrappen met als gevolg nog minder reizigers.  Ik ben 

ervan overtuigd dat wij allemaal net hetzelfde denken, “ge moet goed zot zijn”, als we 

iemand in de regen zien wachten aan een halte en wij in onze lekker warme auto 

voorbijrijden. 

 

Het bestuur van Wetteren helpt hier van harte aan mee door veel te weinig inspanningen 

te leveren om het comfort van de reizigers te verhogen.  Openbaar vervoer zou nochtans 1 

van de prioriteiten moeten zijn van een links-groen gemeentebestuur.  Maar alweer moeten 

wij vaststellen dat jullie programma op gebakken lucht is gebaseerd.  Vlaams Belang staat 

daadwerkelijk aan de kant van de reiziger zonder hier grote tamtam rond te maken. 

 

Mijn vragen hierbij zijn; 

* Hoeveel bushaltes zijn er in onze gemeente? 

* Hoeveel van deze bushaltes hebben een schuilhuis?  Wat is het percentage? 

* Is het bestuur zinnens schuilhuizen aan deze haltes te plaatsen?  Zoja, wat is de ambitie in 

aantal en op welke termijn? 

* Iemand die een bus neemt, die rijd dikwijls met de fiets naar de halte.  Kan er aan elke 

halte, waar mogelijk een kleine fietsenparkeerplaats gerealiseerd worden? 

* Kan er aan elke halte, waar mogelijk, een vuilnisbakje geplaatst worden? 

* Kan het ongebruikt schuilhuisje aan de afgeschafte halte op Massemen dorp eindelijk 

weggehaald worden?  Dit nadat toenmalig schepen De Wulf het 3 jaar geleden gevraagd 

heeft en ik het vorig jaar gevraagd heb?  Dit is alweer een voorbeeld hoe het mank loopt bij 

onze gemeentediensten betreffende klachten en meldingen. 

* Voor de 10de keer wil ik vragen hoe het staat met de stationsparking (kant Massemen).  De 

parking die is aangelegd voor de treinreizigers, deze staat nog steeds dagelijks leeg.  Dit is 

wraakroepend en andermaal een bewijs dat het huidig links-groen bestuur het vertikt om 

het comfort van de reizigers te willen verhogen. 

* Hoe is de situatie rond het schuilhuis aan het NMBS station? 
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Vraag 14 Vraag raadslid Bracke i.v.m. parkeerplaatsen Peperstraat 

De Peperstraat bevat 12 bedrijfsunits, het gemeentelijk magazijn, winkelruimtes en een 

ruim aantal woningen/appartementen. Onlangs zijn er een 5 tal parkeerplaatsen 

verdwenen.  De bewoners klagen over het feit dat de parkeerdruk de laatst jaren sterk 

verhoogd is. 

 

Halverwege de Peperstraat ligt er een verhard plein vol putten die naar mijn info in handen 
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van waterwegen en zeekanalen is waar de gemeente Wetteren gebruik mag van maken.  

Bij droge periodes zorgt dit voor veel stof en bij natte periodes ligt deze plaats vol met 

plassen. 

 

Iedereen wil zijn wagen proper houden, daarom parkeren mensen die werken in de 

Peperstraat zich veelal op parkeerplaatsen gelegen voor de woningen. 

 

Mijn vraag hierbij is; 

Kan de gemeente op dit verhard plein parkeerplaatsen in grasdallen aanleggen?  Dit is 

milieuvriendelijker, heeft een mooiere uitstraling en houd de geparkeerde voertuigen 

netjes. 

 

   
  


